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ســرویس سیاســی - رئیس 
کمیســیون اقتصادی مجلس شورای 
اســامی گفــت: از نظــر تجربی و 
میدانی، حوزه سیاست های ارزی که 
اجرا می شــود با قانون و حتی با سند 
تحــول دولت مردمی آقای رئیســی 
کــه نیمه دوم ۱۴۰۰ ابــاغ کردند و 
رویه های جاری کشور مغایرت های 
جدی دارد. دست فرمان بانک مرکزی 

نیازمند اصاح است.
دربــاره ضرب الاجــل رئیس 

مجلس به دولت درخصوص رفع مشکات و معضات بازار اقتصادی کشور 
و این که مجلس چندبار پیرامون این موضوعات به دولت هشــدار داده اما چرا 
توجهی نشده است، گفت: این سوال باید از دولت پرسیده شود که چرا توجهی 
نشده و آن ها جواب دهند، ولی ما یک وظیفه داریم که طبق قانون باید بر ضوابط 
و آئین نامه ها نظارت کنیم. از نظر تجربی و میدانی، حوزه سیاســت های ارزی 
که اجرا می شــود با قانون و حتی با ســند تحول دولت مردمی آقای رئیسی که 
نیمه دوم ۱۴۰۰ اباغ کردند و رویه های جاری کشور مغایرت های جدی دارد. 
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسامی ادامه داد: تاش  ما این 
است که به دولت بگوییم این مغایرت ها را اصاح کند تا ما دچار چالش هایی 
که در دولت های قبل در سیاســت های ارزی شدیم، نشویم زیرا هزینه زیادی 
به کشــور تحمیل می شود. اعتقاد ما این است که نرخی که در بازار غیررسمی 
جولان می دهد اصا این عدد نباید باشــد. اگر آمدیم سیاستی اتخاذ کردیم که 
نتیجه آن سرکوب صادرات است که ارز به کشور نیاید و سیاستی اتخاذ کردیم 
که تشویق واردات است و ارز را از کشور برای واردات کالا خیلی به وفور خارج 
می کند، نباید انتظار داشته باشیم نرخ ارز بازار غیررسمی وارد التهاب نشود در 

اینصورت اگر بازار وارد التهاب نشود، باید شک کنیم.
وی با بیان این که ما دلسوزی مان برای دولت این است از تجربیات گذشته 
و مبنای قانون استفاده کنیم، عنوان کرد: طبیعتا هم وظیفه ما ورود به این قضیه 
اســت، الان جمع بندی رئیس مجلس در آخرین جلسه ای که با تیم اقتصادی 
از جملــه وزیر اقتصاد و رئیس کل بانک مرکزی داشــتیم این بود که آنچه که 
اجرا می شود مطابق با وظایف و ظرفیت های قانونی مانند احکام دائمی، قانون 
برنامه هفتم توســعه و قانون بانک مرکزی نیســت و حتی با سند تحول دولت 
مردمــی که مبنای قانونی به جهت اباغ قانونی دارد انطباق ندارد. اینجا دولت 
اصاحات خودش را بیاورد. ما که نمی گوییم دولت لایحه بیاورد اصا بحث 
ما لایحه سیاســت های ارزی نیســت اصاحات اجرایی بر این روندی که در 

سیاست جلو می رود، بیاورد.
پورابراهیمی خاطرنشان کرد: چه کسی الان می پذیرد تراز تجاری غیرنفتی 
کشور منفی ۱۷ میلیارد باشد؟ چه کسی در حال حاضر طبق  آمار رسمی ستاد 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز قبول دارد قاچاق به شدت در حال تشدید است؟ چه 
کسی الان قبول دارد وضعیت ما درخصوص تولید کالاها در بخش سیاست های 
ارزی که نیاز داریم و حمایت می کنیم مانند بخش کشاورزی متوقف شود؟ ما 
ارز نرخ ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومانی می دهیم که در شبکه توزیع اگر مواد غذایی به 
دست مردم می خواهد برسد هر کیلو مرغ از ۴۰ یا ۴۵ هزار تومان بیشتر نباشد 
اما الان مرغ کیلویی ۹۰ یا ۱۰۰ هزار تومان اســت، چه کسی این ها قبول دارد؟ 

ما می گوییم هیچکس قبول ندارد. 
وی تاکید کرد: پس باید بیایند راهکار بدهند و اصاح کنند. این دســت 
فرمان بانک مرکزی نیازمند اصاح اســت مــا این جمع بندی را کردیم و الان 
هم دنبال این هستیم گزارش کمیسیون و ماده ۴۵ را در دستور کار قرار دهیم.

ســرویس سیاســی - معاون 
پارلمانی رئیس جمهور درباره تقسیم 
استان تهران به دو استان شرقی و غربی 

توضیحاتی ارائه داد.
محمد حســینی دربــاره طرح 
تقســیم تهران به ۲ اســتان شرقی و 
غربی گفت: کا تقســیمات کشوری 
درحال حاضر در کمیسیون سیاسی و 
صحن دولت مطرح است و مربوط به 

استان های متعددی می شود.
معــاون پارلمانی رئیس جمهور 

باید کرد: این مســئله  هم شــرق و غرب استان تهران را در برمی گیرد و هم در 
خصوص کرمان و سیستان و بلوچستان مطرح است. قرار شد وقتی همه این ها 
نهایی شد ان شاالله اعام شود و به صورت لایحه در اختیار مجلس قرار گیرد.

وی افــزود: البته خود نمایندگان هم طرح هایی دارند، مثا در خصوص 
سیســتان و بلوچســتان یک طرحی مطرح است که بعید است در ابن مجلس 
فرصت طرح آن به وجود بیاید اما اگر مطرح شود می شود در موردش اظهارنظر 
کرد. وی ادامه داد: ما فکر می کنیم باید در مورد همه این ها یکجا تصمیم گرفته 
شود، البته بعضی چیزها هست که نیازی به مجلس ندارد. مثا بعضی از بخش ها 
می خواهند شهرســتان یا بعضی از فرمانداری ها می خواهند فرمانداری ویژه 

شوند این ها را دولت تصمیم می گیرد.
حســینی خاطرنشــان کرد: به هر حال چون این مسائل حساسیت های 

اجتماعی هم دارد باید یکجا مشخص و نهایی شود.
وی درباره مزیت های تقســیم تهران به ۲ اســتان شــرقی و غربی گفت: 
جمعیت تهران یک جمعیت فوق العاده ای است و رسیدگی به شهرهای اطراف 
تهران باید  با جدیت بیشتری باشد چراکه مسائل خاص اجتماعی،  فرهنگی،  

اقتصادی و گاهی اوقات امنیتی دارند.
معاون پارلمانی رئیس جمهور بیان کرد: در برخی از مناطق اتباع تعدادشان 
زیاد اســت و نیاز دارد تشــکیات قوی تری داشته باشــیم و خدمت رسانی 
قوی تری به مردم انجام شــود. از این جهت مدت ها این بحث مطرح بوده که 

این کار صورت گیرد.
وی یادآور شد: الان هم برخی ادارات کل تهران، مختص خود تهران است 
و برای شهرســتان اصا ادارات کل جدا اســت چراکه اقتضا می کند این گونه 
باشــد. به نظر می رســد در اصل این  قضیه شک و تردیدی نباشد ممکن است 
در جزئیات اختافاتی باشد در مورد آن ها هم هرچه تصمیم نهایی باشد، باید 

همه تابع قانون باشیم

سرویس سیاسی -مجلــس شورای اسامی هنوز هیچ مصوبه ای درباره 
کاهش ســاعت کاری ادارات و افزایش تعطیات پایان هفته نداشــته است و 

ادامه بررسی این موضوع به جلسات علنی بعدی مجلس موکول شد.
در جلســه علنی مجلس شورای اســامی، گزارش کمیسیون اجتماعی 
درباره لایحه اصاح ماده ۸۷ قانون مدیریت خدمات کشــوری در دستورکار 
قرار گرفت. در گزارش کمیســیون اجتماعی پیشــنهاد شده است که ساعات 
کاری ادارات از ۴۴ ساعت به ۴۰ ساعت کاهش پیدا کرده و روزهای جمعه و 
شنبه به عنوان تعطیات آخر هفته تعیین شود، اما دولت در لایحه خود پیشنهاد 
کرده بود که ساعت کاری به ۴۲ و نیم ساعت تغییر یابد و همچنین تعطیات 

پایان هفته را ۲ روز تعیین کرده بود، اما روز مشخصی در لایحه نیامده بود.
کاهش ساعات کاری و افزایش تعطیلات توجیهی ندارد

در جریان بررسی این موضوع، در ابتدا حجت الاسام محمدتقی نقدعلی 
پیشنهاد بازگشت به اصل لایحه )ساعت کاری به ۴۲ و نیم ساعت تغییر یابد 
و همچنین تعطیات پایان هفته ۲ روز تعیین شود( را مطرح کرد و گفت: در 
شرایطی که شعار سال درباره رشد تولید است و این امر مستلزم کار و فعالیت 

بیشتری است، کاهش ساعات کاری و افزایش تعطیات توجیهی ندارد.
نماینده مردم خمینی شهر در مجلس شورای اسامی بیان کرد: از سوی 
دیگر با تعطیلی شــنبه ها، عماً کشــور از پنج شنبه ظهر تعطیل می شود و روز 

جمعه که مخصوص عبادات و اعمال دینی است تحت تأثیر قرار می گیرد.
تصمیم گیری درباره روز تعطیلی به دولت سپرده شود

روح الله متفکــرآزاد، نماینده مردم تبریز در مجلــس در موافقت با این 
موضوع، گفت: بر اســاس لایحه ای که دولت به مجلس شورای اسامی ارائه 
کرد، ساعت کاری چهار ساعت در هفته و روزهای کاری به پنج روز کاهش 
می یابد. در لایحه دولت گفته نشده بود که چه روزی تعطیل شود اما در مصوبه 

کمیسیون ذکر شده که روز تعطیلی شنبه باشد.
وی تاکید کرد: بهتر اســت که با توجه به بحث های کارشناســی که این 
موضوع نیاز دارد، تصمیم گیری درباره روز تعطیلی به دولت ســپرده شود تا 
کارشناسان بتوانند به شکل مفصل این موضوع را بررسی کنند و از سوی دیگر 

شأن اجرای این کار بر عهده دولت باشد.
متفکرآزاد ادامه داد: نباید به صورت ســریع در این زمینه تصمیم گیری 
شــود، چرا که ممکن اســت دولت تصمیم بگیرد مدتی به صورت آزمایشی 
روز تعطیلــی را تعیین کند. مباحث اقتصادی و فرهنگی زیادی در این زمینه 
وجود دارد و تصمیم مجلس شــورای اسامی می تواند التهابات اجتماعی به 
دنبال داشــته باشد، پس بهتر است تصمیم گیری درباره روز تعطیلی به دولت 

سپرده شود.
شنبه تعطیل شود

محمد وحیدی، نماینده مردم بجنورد در مجلس شــورای اســامی در 
مخالفت با پیشــنهاد بازگشــت به اصل لایحه، اظهار کرد: افزایش تعطیات 

منجر به افزایش بهره وری خواهد شد.
وی تاکید کرد: اگر ما به جای پنج شــنبه، تعطیلی را به روز شــنبه انتقال 
دهیم، میزان خســارت اقتصادی در هفته تا ۱۰ میلیارد دلار در ســال کاهش 
می یابد. با تعطیلی روز شنبه، روزهای کاری ما با جامعه جهانی تطابق بیشتری 
خواهد داد. از ســوی دیگر، نظام بانکی و برخی از دســتگاه های خدماتی نیز 

می توانند از این تعطیات بهره مند شوند.
باید ساعت کاری را کاهش دهیم

در ادامه جلسه، حسین گودرزی سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس 
شورای اسامی پشت تریبون مجلس قرار گرفت و ضمن مخالفت با پیشنهاد 
بازگشت به اصل لایحه، اظهار کرد: دفع قبل که این لایحه به کمیسیون ارجاع 
شــد، بر این موضوع تاکید شــد که چرا روز تعطیلی در گزارش کمیســیون 
تعیین نشده است. از سوی دیگر اگر به اصل لایحه بازگردیم، اصاحاتی که 

کمیسیون اجتماعی مجلس انجام داده است، از بین می رود.
وی افزود: کمیسیون اجتماعی مجلس در مصوبه خود، مشمولان قانون 
کار یعنی کارگران را نیز اضافه کرده اســت تا در حق آنها اجحاف نشــود. از 
سوی دیگر ما ساعت کاری را ۴۰ ساعت در هفته تعیین کردیم و باید ساعت 

کاری را کاهش دهیم.
فقط یک روز تعطیل رسمی داریم

نماینده دولت هم در جلســه علنی امروز و درباره پیشــنهاد بازگشت به 
اصل لایحه، گفت: لایحه دولت درباره تعطیلی پایان هفته چند ویژگی دارد؛ 
اول اینکه در تمام شهرستان ها و مراکز استان ها مانند تهران روز پنج شنبه تعطیل 
شــود. البته ما فقط یک روز تعطیل رســمی داریم و آن هم روز جمعه است 
و منظورم این اســت که فقط خدمات رســانی اداری به مردم در روز پنج شنبه 
 وجــود ندارد، اما بانک هــا و مراکز خدماتی به فعالیت خــود ادامه خواهند 

داد.
وی بیان کرد: دولت در این لایحه، خدمت رسانی به مردم را در پنج روز 
یعنی از روز شــنبه تا چهارشــنبه تعریف کرده است و صرفاً در روز پنج شنبه 

خدمات رسانی اداری نداریم.
نماینــده دولت تصریح کرد: یکی دیگر از ویژگی های لایحه مذکور این 
اســت که تقویم آموزشی در اختیار دولت قرار گرفته است و دولت می تواند 
در مناطق سردسیر ۱۰ روز زودتر مدارس را بازگشایی کند و به دولت اجازه 
داده شده است در مواقع بحرانی و اضطراری مانند آلودگی هوا به مدت ۴۲.۵ 

ساعت در هفته ساعات اداری را تنظیم کنند.
در نهایت، نمایندگان مجلس شــورای اســامی با پیشنهاد بازگشت به 
اصــل لایحه دولت مخالفت کردند و دیگر پیشــنهادات وکای ملت مطرح 

و بررسی شد.
مخالفت نمایندگان با واگذاری تعیین تعطیلات به دولت

در ادامه جلســه علنی مجلس، حسینعلی حاجی دلیگانی، نماینده مردم 
شاهین شهر در مجلس شورای اسامی پیشنهادی را مطرح کرد، مبنی بر اینکه 
ساعات کاری ادارات یعنی ۴۴ ساعت در هفته استمرار داشته باشد و تعطیلی 
آخر هفته را دولت تعیین کند که نمایندگان مجلس شــورای اســامی با این 

پیشنهاد هم مخالفت کردند.
کاهش ساعت کاری کارمندان برای دولت بار مالی دارد

همچنین حجت الاســام علیرضا ســلیمی، عضو هیأت رئیسه مجلس 
شورای اسامی طی اخطار قانون اساسی، گفت: دولت در لایحه خود ساعت 
کار کارمندان را ۴۲ و نیم ساعت تعیین کرده که کمیسیون اجتماعی در گزارش 
خود این میزان را به ۴۰ ساعت کاهش داده است؛ این کار به معنای تحمیل بار 
مالی به دولت است و قطعاً شورای نگهبان به آن ایراد می گیرد. بهتر است این 
لایحه مجدداً به کمیسیون اجتماعی مجلس ارجاع و اصاح شود و سپس در 

صحن مجلس مورد رسیدگی قرار گیرد.
با همه این تفاســیر، مجلس شــورای اســامی هنوز هیــچ مصوبه ای 
درباره کاهش ســاعت کاری ادارات و افزایش تعطیات پایان هفته نداشــته 
 اســت و ادامه بررسی این موضوع به جلســات علنی بعدی مجلس موکول 

شد.

پورابراهیمی:

سیاست های ارزی با سند تحول دولت 
رئیسی هم مغایرت های جدی دارد

جزئیات تقسیم تهران به ۲ استان شرقی 
و غربی از زبان معاون رئیس جمهور

تعطیلات آخر هفته و کاهش ساعت 
کاری ادارات همچنان بلاتکلیف ماند

حسینی نماینده مردم در مجلس؛

نگران سوءاستفاده دشمن از نادانی
 خودی ها هستم

سرویس سیاسی - در این ماجرا 
بعضی از افراد خودی هم نادانی هایی 
می کنند و من خیلــی نگرانم که این 
قضیه دست های نفوذ دشمن کشور را 
وارد حاشــیه و بحران کند و بار دیگر 

کشور متحمل هزینه شود.
ســیدمرتضی حســینی عضو 
کمیســیون امور داخلی و شوراهای 
مجلس در واکنش بــه اجرای طرح 
نور و برخورد با بدحجابی گفت: بنده 
بارها این موضــوع را عرض کرده و 
همچنان بر این عقیده هســتم که فقط 
با قوه قهریه و بگیر و ببند این مســئله 
به ســامان نمی رسد و نتیجه مطلوب 
حاصل نمی شــود. آنچه ثمربخش و 
در واقع منتج به نتیجه می شــود کار 
فرهنگی و برخورد رحمانی اســت. 
مســاله دیگری که بر آن تاکید دارم و 
در زمانی که عضو کمیسیون قضایی 
و حقوقــی بــودم آن را دنبال کردم 
عــدم برخورد و مواجهه مســتقیم با 
مردم و تمرکــز بر برخورد با فعالیت 
سامان دهندگان مقابله با حجاب است 

که باید در دستورکار باشد.
برخورد با بی حجابی فقط 
باید رحمانی، فرهنگی و ملاطفت 

آمیز باشد
وی ادامــه داد: مــن در بحــث 
عفاف و حجاب معتقدم بیشــتر باید 
با ترویج دهندگان ســازمان یافته که 
علیه حجاب تبلیــغ می کنند، مطلب 
تولید می کنند و به ترویج بی حجابی 
می پردازند برخــورد صورت گیرد، 
یعنی شبکه ها و کانون هایی که رسماً 
علیه حجاب اقدام می کنند و خانم ها 
را تشــویق به بی حجابی و کشــف 
حجــاب می کنند نه با افرادی که مثا 
روسری شان مقداری عقب رفته یا به 
فرض خانمی که حالا یا غفلت کرده 
یا به هر حال به این حکم شرعی عمل 
نمی کند. مثل خیلی از آدم هایی که در 
ماه مبارک رمضان روزه خواری علنی 
می کننــد با اینکه ایــن خودش جرم 
اســت یا خیلی از گناهانی داریم که 
اثرات اجتماعی اش مخرب تر از این 
است مثل غیبت که می گویند »الغیبت 
اشد من زنا« اما آیا می توانیم برای این 

امری که بیشــتر جنبه معصیت و گناه 
دارد بیایــم در واقع بــا برخوردهای 

تنش زا اقدام کنیم؟
نماینده مــردم میانه در مجلس 
تصریح کــرد: این در حالی اســت 
که شــاهد بودیم و هســتیم که این 
برخوردها در سنوات گذشته کشور را 
به بحران، تنش و التهاب برده و باعث 
خســارات جانی و مالی شده است. 
بنــده معتقدم که برخــورد فقط باید 
برخورد رحمانی، برخورد فرهنگی و 
برخورد ماطفت آمیز با افراد باشد تا 
اثر فرهنگی داشــته باشد و اثر عمیق 
برجای بگذارد. ما باید هرچه بیشــتر 
کار فرهنگی انجام دهیم و با برخورد 
رحمانی افراد را عاقمند کنیم و باعث 
نشــویم که مردم ما که سرمایه اصلی 
نظام جمهوری اسامی هستند دلسرد 

و ناامید شوند.
احتمالا دســت دشــمن در 
تشــویق اقداماتی که منجر به 
تنش و درگیری می شود در کار 

باشد
وی ادامــه داد: بــرای مثــال با 
توقیف ماشــین خانم ها خانواده ها را 
دچار زحمت کنیــم، با احضار آن ها 
به نیــروی انتظامی صرفا برای هر دو 

طرف باعث زحمت شویم.
و این هم خــود نیروی انتظامی 

را درگیر کارهــای غیراصلی می کند 
و هم کشــور را با تنش مواجه می کند 
و هــم اینکه باعث نارضایتی مردم ما 

می شود.
عضــو کمیســیون امورداخلی 
کشور و شــوراها خاطرنشان کرد: ما 
الان در بحث مناقشه اخیر که با اسرائیل 
متجاوز و صهیونیست های آدمکش 
داشتیم نیاز داریم که پشتیبانی مردمی 
را داشته باشیم و داخل کشور آرام و با 
ثبات باشد، من این کار را در این برهه 
زمانی عاقانه و حکیمانه نمی دانم و 
حتی احتمال می دهم که دست دشمن 
در تشویق انجام اقداماتی که منجر به 
تنش و درگیری داخلی می شود در کار 
باشــد. البته بعضی از افراد خودی هم 
نادانی هایی می کنند و من خیلی نگرانم 
که این قضیه دست های نفوذ دشمن 
کشــور را وارد حاشیه و بحران کند و 

بار دیگر کشور متحمل هزینه شود.
اختلاف نظر درباره لایحه 
عفاف و حجــاب دلیل خروج از 

کمیسیون حقوقی
حســینی در پاســخ به سوالی 
درخصــوص تغییــر عضویــت از 
کمیســیون حقوقــی به کمیســیون 
امورداخلی و شوراها، گفت: در بحث 
لایحه عفــاف و حجاب بنده و آقای 
مصری جزو مخالفان بخش عمده این 

لایحــه بودیم، بنده اکنون دیگر عضو 
کمیسیون قضایی و حقوقی نیستم و 
علت آن هم این اســت که به واسطه 
این بحث هایی که آغاز شــد همزمان 
با بررســی لایحه حجــاب و عفاف 
مشــاهده کردم که نقطــه نظرات ما 
چندان محل توجه واقع نمی شــود و 
اکثریت دوستان موضع دیگری دارند.
وی ادامــه داد: به همین خاطر از 
همان ابتدای آغاز بررسی لایحه بنده 
درخواســت جابه جایی کمیسیون را 
دادم و به کمیسیون امور داخلی کشور 
و شوراها پیوستم چراکه دیدم حرف 
و نظر ما در روند بررســی لایحه اثر 
چندانی ندارد و در نتیجه هم مشاهده 
کردیــد که یک لایحه ای با ایرادات و 
اشــکالات و ابهامات فراوان مصوب 
شــد و بارها از سوی شورای نگهبان 

نسبت به آن ایراد وارد شد.
 نماینده مــردم میانه در مجلس 
همچنین عنوان کرد: ما معتقد بودیم با 
این قانونی که خصوصاً برای افراد مثاً 
کم حجــاب و بی حجاب به صورت 
خیلی شدید و غلیظ دارد جرایمی را 
درنظــر می گیرد حتی در مواردی این 
جریمه ها برای جرم هایی مثل سرقت 
و موارد درنظر گرفته نشــده است. از 
ســوی دیگر بنده معتقــد بودم که ما 
باید با مردان هنجارشــکن و کسانی 
که متعرض نوامیس مردم می شــوند 
برخورد شــدید داشــته باشیم مانند 
همان بحثی که در سبزوار اتفاق افتاد 
و شهید الداغی در آن اتفاق به شهادت 
رسید، در چنین مواردی باید برخورد 
شدید داشته باشــیم تا مانع از تکرار 

چنین جرایمی شویم.
وی تاکیــد کرد: مــن منتقد آن 
بخش از قانون بودم که با افراد درگیر 
می شود، افراد را توقیف می کند، برای 
افــراد جریمه های ســنگین درنظر 
می گیــرد و ... بنــده همچنان تاکیدم 
این است که با تشکل ها و کانون هایی 
که به طور ســازمان یافته علیه حجاب 
مطلــب تولید می کنند، تبلیغ می کنند 
و با ترویج بی حجابــی جوانان ما را 
به ســوی بی عفتی و بی حجابی سوق 

می دهند باید برخورد شود.

نماینده مردم میانه در مجلس گفت: اخیرا برای یک مساله ای به پلیس+۱۰ مراجعه کردم و مشاهده کردم به واسطه توقیف خودروهای مثلًا خانم های 
بی حجاب به قدری ازدحام و مراجعه در دفاتر پلیس+۱۰ بود که انگار یک همایش و یک تجمع عظیم است. 

 

ســرویس سیاســی - یک 
نماینده مجلس گفت: تعلل وزارت 
صمت در ابــاغ آیین نامه واردات 
خودرو  های کارکرده، بهانه ای است 
که اجرای این قانون به تعویق بیفتد.
برخی شــواهد از ادامه روند 
ســال های قبل در مــورد واردات 
خــودرو خارجی در ســال جاری 

حکایت دارد.
عــدم تامین ارز بــرای ورود 
خودرو هــای خارجی امســال نیز 
مطرح است به طوری که یک عضو 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس، 
نیز موضوع عدم تامین ارز در ســال 
جاری را تایید کرد. اما در شــرایطی 
ورود خارجی های نو متاثر از کمبود 
ارز به صورت قطره چکانی ادامه دارد 
کــه واردات خودرو های کارکرده 
کاما به کما رفته است؛ به طوری که 
دولــت ظاهرا قصدی بــرای اباغ 
آیین نامه کارکرده ها ندارد. در همین 

حین عباس علی آبادی وزیر صمت 
که مدعی است آیین نامه را تدوین و 
به هیات دولت داده است در پاسخ به 
سوالاتی در مورد چرایی عدم اباغ 
آیین نامــه کارکرده ها، معمولا توپ 
را به زمین هیــات دولت می اندازد 
و از وضعیــت کارکرده هــا اظهار 
بی اطاعــی می کند. اما در گیرودار 
اباغ آیین نامه کارکرده ها یا واردات 
قطره چکانی خودرو های نو، آنچه 
بیــش از عملکرد دولت خودنمایی 
می کند ســکوت مجلــس در این 
زمینه اســت. مجلس بــا هیاهوی 
خودرو، یک وزیر دولت ســیزدهم 
را استیضاح کرد و با هیاهویی دیگر 
ورود کارکرده هــا را منجــی بازار 

خودرو خواند.
 با این حــال ظاهرا در آخرین 
روز هــای عمر مجلــس یازدهم، 
نماینــدگان نیز دســت از پیگیری 
خودرویــی مــردم برداشــته اند، 

به طوری که هیــچ مطالبه ای در این 
زمینه از دولت نمی کنند.

 در این زمینه نیز روز گذشــته 
یک عضو کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس شــورای اســامی تاکید 
کرده که مطالبــه مجلس از وزارت 
صمت دنبال کــردن بحث واردات 
خودرو هــای کارکرده اســت، اما 
دلیلــی که از ســوی آنــان مطرح 
می شــود موضوع عــدم تامین ارز 
مورد نیاز برای انجام این کار است.

 سید جواد حسینی کیا با اشاره 
به تعلــل وزارت صنعت، معدن و 
تجــارت در اباغ آیین نامه واردات 
خودرو هــای کارکــرده، همچنین 
اظهار داشته که از نگاه بنده تعلل در 
اباغ آیین نامه واردات خودرو های 
کارکرده بهانه ای است که اجرای این 

قانون به تعویق بیفتد.
 وی در ادامــه با تاکید بر اینکه 
بایــد زودتر آیین نامه اباغ شــود، 

گفت کــه مطالبه مجلس از وزارت 
صمت نیز این بوده تا هرچه زودتر 
خودرو هــای  واردات  آیین نامــه 
کارکرده اباغ شــود. مجلس برای 
رفع ناترازی حاکم در بازار خودرو 
و بــه تعادل رســاندن میزان عرضه 
و تقاضــا در بازار خــودرو بحث 
واردات خودرو هــای کارکرده را به 

تصویب رساند.
 نماینــده مردم کرمانشــاه در 
مجلس شورای اســامی تصریح 
کرد: هدف مجلس از تصویب این 
قانون کاهش التهابات بازار خودرو 
بــود. مجلس از بعد نظارتی نیز این 
موضــوع را دنبال کرده اســت، اما 
نکاتی که از ســوی وزارت صمت 
مطرح می شود بحث عدم تامین ارز 
مورد نیاز اســت. پنج ماه از تدوین 
خودرو هــای  واردات  آیین نامــه 
کارکــرده می گــذرد و هنــوز این 

آیین نامه اباغ نشده است.

سرویس سیاسی - نماینده مرم 
خرم آبــاد و چگینی گفت: امروز هم 
آخرین تذکرم به رئیس جمهور محترم 
این اســت که آن هایی که با زدن دکمه 
رأی بــه این مجلــس آوردید، همان 
هایی خواهند بود که از روی شــما رد 
می شــوند، این را بنویس و به خاطر 

داشته باش!
مرتضی محمودوند در نظق میان 
دســتور خود، گفت: در ادامه بیانیه ای 
کــه دولت علیه نماینــده خرم آباد به 
صورت رســمی اعام کرد، فقط این 
نکته را بگویم که حضرت آقا فرمودند 
حق الناس، حتی نماینده ولی فقیه نیز 

به شما در خرم آباد اعتراض کرد.
نماینــده مرم خرم آباد و چگینی 

در مجلس خطاب به رئیس جمهور، 
افزود: حقیقتا دولت و اســتاندار شما، 
یک ســرباز وفادار به خون شــهدا را 
حفظ کرد. اولین تذکر به این دولت را 
یادتان نرود، امروز هم آخرین تذکرم 
به رئیس جمهور محترم این است که 
آن هایی که بــا زدن دکمه رأی به این 
مجلس آوردید، همان هایی خواهند 
بود که از روی شــما رد می شــوند، 
این را بنویس و به خاطر داشــته باش! 
چراکه این ها مرد دفاع از خون شهدا و 
اسام در روزهای سخت نیستند و این 
موضوع را رزومه و ســبقه آن ها نشان 
می دهد، مانند همان استانداری که هیچ 
ربطی به جمهوری اسامی نداشت و 
ایــن خیانت را در خرم آباد انجام داد. 

وی از اســتاندار جدید لرستان تشکر 
و عنوان کرد: انصافا اســتاندار جدید 
از آرای مــردم در برگزاری دور دوم 
انتخابات صیانت کــرد. محمودوند 
خطاب بــه هم تباران خــود، گفت: 
بدون شــک وطن مــا در آینده مورد 
هجمه وحوش سلفی و تکفیری قرار 
می گیرد، بنده به عنوان یک کارشناس 
سیاســت و امنیــت ایــن موضوع را 
به صورت واضح بیــان می کنم. تنها 
کاری کــه از ما بر می آیــد، آموزش 
تمام قد فرزندان بــرای مبارزه با این 
وحوش اســت این مسئله را می گویم 
تا در تاریخ ثبت شود. عضو کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
تصریح کــرد: لرهای عزیز، بختیاری 

های بزرگ، همانطور که هزاران سال 
نام ایران مقدس را حفظ کردید، یکبار 
دیگــر از رزم بی امان فاصله نگیرید، 
فرزندان و خــود را برای بزنگاه های 
تاریخ آموزش دهیــد. وی ادامه داد: 
حمله مغول که بیش از ۷۲۰ سال پیش 
بود، فقط در سه نقطه عقیم ماند و کشته 
های مغول در کنار آب سزار بختیاری 
در نزدیکــی خرم آباد در کنار تپه های 
دســته جمعی مغول ها موجود است. 
در کتــاب تیمور لنگ نیز به صراحت 
از شکست  در برابر این اصالت ایرانی 
گفته شــده است. اگر در این سه نقطه 
مغول ها موفق می شدند، امروز همه ما 
نمی توانستیم به زبان مادری صحبت 

کنیم.

دولت و مجلس، هر دو بی خیال واردات خودرو نو و کارکرده شده اند!

محمودوند در نطق میان دستور:

آقای رئیسی به خاطر داشته باش، آن هایی که به این مجلس 
آوردید، از روی شما رد می شوند!

 ما باید هرچه بیشتر کار فرهنگی انجام دهیم و با برخورد رحمانی 
افراد را علاقمند کنیم و باعث نشــویم که مردم ما که ســرمایه 
اصلی نظام جمهوری اســلامی هســتند دلسرد و ناامید شوند.
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